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Milejewo, 23 lutego 2023r. 

 

PROTOKÓŁ NR XXXXIX/2023 

Sesji Rady Gminy Milejewo 

z dnia 23 lutego 2023 roku 

 

Sesja zwołana na wniosek Wójta Gminy Milejewo (załącznik nr 1 do nin. protokołu), 

przez Przewodniczącego Rady Gminy (załącznik nr 2 do nin. protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Milejewo Zbigniew Banach o godz. 10.00 otworzył XXXIX 

Sesję Rady Gminy Milejewo. Przewodniczący przedstawił porządek obrad, przywitał radnych, 

sołtysów i gości, a następnie stwierdził prawomocność obrad - quorum stanowiło 11 Radnych 

na 15  - (listy obecności w załączeniu do protokołu nr 3, 4, 5, 6).  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec braku uwag 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad zaproponowanym porządkiem obrad. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział  11 radnych, „za” głosowało 11 radnych, „przeciw”  

0 radnych, 0 radnych „wstrzymało się” od głosu, (imienny wykaz głosowań radnych stanowi 

załącznik nr 7 do nin. protokołu). Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności (quorum) sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy. 
5. Przyjęcie protokołu z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 
6. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 
7. Składanie na piśmie interpelacji i zapytań Radnych. 
8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
9. Dyskusja nad sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Milejewo na lata 2023 – 2026. 
11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmian w budżecie Gminy Milejewo na 2023 rok. 
12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  
w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Milejewo.  

13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Milejewo. 
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14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 
udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego  programu „Posiłek w szkole i w domu”  
na lata 2019-2023. 

15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku 
lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

16. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz określenia stawki 
opłaty podwyższonej. 

17. Informacje o złożonych interpelacjach i zapytaniach Radnych oraz udzielonych na nie odpowiedziach. 
18. Sprawy różne: 

- sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Gminie Milejewo za 2022 rok; 

- informacja nt. wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Milejewo. 

19. Zakończenie sesji. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy, wobec 

braku uwag do protokołu, zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady 

Gminy Milejewo. Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XXXVI Sesji Rady Gminy Milejewo.   

W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych, „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymujących” się 0 (imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy, wobec braku uwag do protokołu, zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu  

z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Milejewo. Radni jednogłośnie przyjęli protokół  

z XXXVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Milejewo.   

W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych, „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymujących” się 0 (imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu. 

 

Ad.6. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy, wobec braku uwag do protokołu, zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu  
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z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Milejewo. Radni jednogłośnie przyjęli protokół  

z XXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Milejewo.   

W głosowaniu jawnym wzięło udział 11 radnych, „za” głosowało 11 radnych, „przeciw” 

0, „wstrzymujących” się 0 (imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu. 

Radna Janina Małecka dołączyła do obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Milejewo o godz. 

10.07,  zatem liczba radnych uczestniczących w obradach stanowiła 12 radnych.  

 

Ad.7. Składanie na piśmie interpelacji i zapytań Radnych  

Brak interpelacji i zapytań.  

 

Ad.8. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami od 16 grudnia 2022r.  

do 23 lutego 2023r.  

Wójt, odczytał sprawozdanie za w/w okres (sprawozdanie stanowi załącznik nr 11  

do nin. protokołu).  

 

Ad. 9. Dyskusja nad sprawozdaniem Wójta Gminy z pracy między sesjami  

Radny Tadeusz Felczak poprosił o rozwinięcie tematu dotyczącego drogi Ogrodniki – Piastowo 

oraz kiedy zostanie zrealizowana inwestycja związana z budową sklepu DINO w Milejewie. 

Wójt odpowiedział, w sprawie inwestycji drogowych. Poinformował, że trzy drogi: Piastowo – 

Ogrodniki, ul. Góra Maślana i ul. Kopernika w Milejewie realizowane są w ramach programu 

zaprojektuj i wybuduj. Odbyły się przetargi, opracowywana jest dokumentacja dla tych 

projektów. Na odcinku Piastowo - Ogrodniki pojawiły się problemy na etapie tworzenia mapy 

do celów projektowych, ponieważ okazało się, że część drogi znajduje się na gruntach 

prywatnych. Spowoduje to przedłużenie prac projektowych i terminu inwestycji. Dodatkowo 

Starosta zwrócił się do Gminy Milejewo o wsparcie finansowe do przebudowy dróg Piastowo 

– Ogrodniki i Ogrodniki – Jelenia Dolina, celem uzyskania wyższej punktacji przy ocenie 

wniosku złożonego w ramach funduszu leśnego.  Wstępna deklaracja dofinansowania                  

ze strony Gminy Milejewo mogłaby wynosić 100 tys. zł.  

Wójt w sprawie budowy sklepu DINO poinformował, że odbyły się rozmowy z przedstawicielką 

firmy, wiadomo iż pojawiły się kłopoty z uzyskaniem pozwolenia na budowę przez inwestora 

związane z instalacjami energetycznymi, ale jest nadzieja ze budowa wkrótce ruszy. 
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Wójt przekazał informację, że w ramach Specjalnej Strefy Ekonomicznej istnieje możliwość 

uzyskania dofinansowania przez przedsiębiorców z Województwa Warmińsko – Mazurskiego 

do nowo zakładanej działalności gospodarczej. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Milejewo na lata 2023-2026, 

Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że projekty uchwał były omawiane szerzej  

na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy przed sesją. Przewodniczący Rady Gminy 

odczytał projekt uchwały, po czym zarządził głosowanie jawne, w którym radni przyjęli projekt 

jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”.   

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 

stanowią załącznik nr 12 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XXXIX/249/2023 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Milejewo na lata 2023 – 2026 

 

 Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Milejewo na 2023 rok 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 13 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XXXIX/250/2023 

w sprawie: zmian w budżecie Gminy Milejewo na 2023 rok 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie ustalenia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Milejewo 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 14 do nin. protokołu). 
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U c h w a ł a Nr XXXIX/251/2023 

w sprawie: ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat  

w 2023 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Milejewo 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Milejewo  

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały udzielił głosu Radcy 

Prawnemu, który krótko przybliżył projekt uchwały. Poinformował, że skarga dotyczy 

działalności Wójta w zakresie dowożenia dziecka do Zespołu Szklono Przedszkolnego                     

w Milejewie. Przed wniesieniem skargi sprawa ta była przedmiotem rozpatrzenia przez Wójta. 

Zdaniem organu, co wynika z przepisów prawa, obowiązek dowozu dzieci dotyczy tych które 

ukończyły 5 rok życia. Argumentacja ta nie została jednak podzielona przez skarżącą, stąd 

skarga do Rady Gminy w powyższej sprawie. Projekt uchwały wskazuje na bezzasadność 

złożonej skargi, co zostało uargumentowane w uzasadnieniu. 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że  zgodnie z przepisami dziecko do 5 roku życia 

powinno mieć opiekuna. Dziecko skarżącej ma 4,5 roku, w sierpniu kończy 5 lat  

i od września będzie mogło być dowożone do przedszkola.  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie jawne, w którym radni przyjęli 

projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu 

wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załącznik 

nr 15 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XXXIX/252/2023 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Milejewo 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego  programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 
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się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 16 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XXXIX/253/2023 

w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego  programu „Posiłek w szkole i w domu”  

na lata 2019-2023 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie 

jawne, w którym radni przyjęli projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących 

się”, 0 „przeciw”. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych 

oraz uchwała stanowią załącznik nr 17 do nin. protokołu). 

U c h w a ł a Nr XXXIX/254/2023 

w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały Rady Gminy Milejewo w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości tej opłaty oraz określenia 

stawki opłaty podwyższonej  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  stawka za gospodarowanie odpadami 

wynosić będzie 24 zł miesięcznie od mieszkańca, stawka opłaty podwyższonej 48 zł 

miesięcznie od mieszkańca, obowiązuje 5% zwolnienie dla posiadających kompostownik 

przydomowy. Po odczytaniu projektu uchwały zarządził głosowanie jawne, w którym radni 

przyjęli projekt jako uchwałę przy 12 głosach „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”.  

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych (imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 

stanowią załącznik nr 18 do nin. protokołu). 
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U c h w a ł a Nr XXXIX/255/2023 

w sprawie: wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia wysokości tej opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej 

 

Ad. 17. Informacje o złożonych interpelacjach i zapytaniach Radnych oraz udzielonych  

na nie odpowiedziach 

Brak złożonych interpelacji i zapytań  oraz  udzielonych odpowiedzi. 

 

Ad. 18. Sprawy różne 

- Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Gminie Milejewo za 2022 rok 

(stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu). Wójt omówił sprawozdanie, poinformował,  

że znajduje się do wglądu na stronie BIP Urzędu Gminy Milejewo. 

 

- Informacja nt. wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Milejewo (stanowi 

załącznik nr 20 do nin. protokołu). Wójt omówił sprawozdanie, poinformował, że nie było 

potrzeby dopłacania żadnej grupie nauczycieli według stopni awansu zawodowego. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Milejewo poinformował, że wpłynęło Sprawozdanie            

z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Elblągu i informacja o stanie porządku                       

i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy Miejskiej Policji w Elblągu                  

w 2022r. (stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu), z informacją można zapoznać się  

na stronach internetowych KMP w Elblągu oraz w wersji papierowej w Biurze Rady Gminy 

Milejewo. 

Przewodniczący Rady Gminy Milejewo przypomniał, że 11 stycznia 2023r.                            

w godzinach 15.30-16.45 pełnił dyżur w Urzędzie Gminy Milejewo dla mieszkańców, nikt się 

nie zgłosił. Wyznaczył kolejny termin na pełnienie takiego dyżuru w dniu 15 marca 2023r.  

w godzinach 15.30-16.45 w sali nr 15 Urzędu Gminy Milejewo. 

Radny Tadeusz Felczak przypomniał o zorganizowaniu „objazdówek” dróg na terenie gminy 

Milejewo. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że po takim objeździe należy 

zaplanować zaproszenie na sesję Pana Starosty lub Wicestarosty w kwestii dróg.  
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Przewodniczący Rady Gminy Milejewo podziękował radom sołeckim, stowarzyszeniom oraz 

Dyrektorowi Gminnej Biblioteki Publicznej w Milejewie za zaangażowanie i organizację zajęć 

dla dzieci w trakcie ferii zimowych. Zwrócił uwagę na inicjatywy podejmowane przez Dyrektora 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Milejewie. 

Radny Mirosław Broż prosił o podjęcie działań w celu polepszenia przejezdności drogi nr 504 

przez Milejewo, zwracał uwagę na wysokie i ostre krawężniki przy wysepkach oraz słabe ich 

oświetlenie zwłaszcza koło Urzędu Gminy, gdzie przydałby się lampa. Dodatkowo zwrócił 

uwagę, aby przygotować się do naprawy dróg gminnych (przegotować kruszywo), co będzie 

konieczne po okresie zimowym. 

Przewodniczący Rady Gminy Milejewo odniósł się do tej kwestii informując, że wraz z Wójtem 

będą naciskać na ZDW, przypomniał, że Gmina przygotowuje się do obchodów jej 50-cio lecia 

w miesiącu wrześniu. Zwrócił uwagę, że w miejscowości obowiązuje ograniczenie do 40 km/h 

i należy jeździć z rozwagą. 

Wójt zabrał głos, przypominał, że od ZDW nie można nawet wyegzekwować odmalowania 

znaków poziomych na jezdni, droga w okresie zimowym jest również słabo utrzymana. Wójt 

podkreślił, że będzie walczył o tę drogę. Jest mała szansa na wylanie nowej nawierzchni 

asfaltowej przez wieś w kontekście trwających prac nad projektami budowy ścieżki 

rowerowej. W kwestii oświetlenia, dostawienie nowej lampy może być problematyczne, 

należy zaproponować zatem zamontowanie oznakowania - strzałek zasilanych panelem 

słonecznym. Wójt zapowiedział monitowanie przez Gminę w sprawie malowania oznakowania 

poziomego na jezdni w Milejewie.  

W sprawie naprawy dróg gminnych Wójt zapowiedział, że będą one remontowane jeżeli 

warunki atmosferyczne na to pozwolą.  

Radna Ewa Szymczak pytała do kogo należy stara przepompownia w Kamienniku Wielkim,  

do Gminy czy do Agencji Rolnej? Wójt odpowiedział, że w związku ze zgłoszeniami  

od mieszkańców i Policji (pomimo zabezpieczeń w obiekcie spotykała się młodzież, 

rozkradziono wyposażenie obiektu) Gmina wystąpiła o pozwolenie na rozbiórkę, pozwolenie 

takie nadzór budowlany wydał i obiekt zostanie wkrótce rozebrany.  

Radna Urszula Gajewska zgłosiła w imieniu mieszkańców do remontu drogi gminne  

w Majewie, szczególnie koleiny i garb na drodze kamiennej, co utrudnia przejazd samochodom 

osobowym. Pytała o możliwość oznakowania zakrętu na drodze powiatowej w kierunku 

Młynar z powodu ograniczonej widoczności. 
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Co do oznakowania zakrętu, Wójt poinformował, że na etapie projektowania prowadzono 

rozmowy z właścicielem posesji na której posadowiony jest płot, aby go przestawił, planowano 

przedłużyć tam chodnik, jednak właściciel gruntu nie wyraził na to zgody. 

W sprawie remontów dróg w Majewie Wójt poinformował, że otrzymał pismo od dwóch 

rodzin z Majewa w sprawie remontu drogi. Wójt przypomniał, że w Majewie w ostatnich 

dwóch latach poniesiono spore nakłady na urządzenie drogi gminnej, a środki na remonty dróg 

należy dzielić w miarę sprawiedliwie na wszystkie miejscowości. Na dzień dzisiejszy można 

więc mówić o bieżących naprawach, a drogę brukową można spróbować wyrównać wałem 

wibracyjnym.  

Radna Wioletta Ochnik zgłosiła prośbę załatania wyrwy w asfalcie w Zalesiu koło przystanku 

autobusowego.  

Radna Janina Małecka zgłosiła, aby drogę kamienną w Pomorskiej Wsi, prowadzącą do byłego 

PGR również wyrównać wałem.  

Radny Paweł Karabela  zgłosił do wyrównania bruk w Hucie Żuławskiej. 

 Wójt przypomniał, że w poprzedniej kadencji składane były wnioski o dofinasowanie 

remontów dróg w Hucie Żuławskiej i w Majewie, ale nie otrzymały dofinasowania ze względu 

na małą ilość mieszkańców tych miejscowości. Priorytetem są drogi w miejscach gdzie 

zamieszkuje większa liczba osób korzystających z drogi.  

 

Głos zabrali sołtysi. 

Sołtys Barbara Sierocka dopytywała o szczegóły dofinansowania do działalności gospodarczej 

w ramach specjalnej strefy ekonomicznej, o której wcześniej wspominał Wójt.  

Wójt odpowiedział, że kontakt w tej sprawie i szczegóły zostaną zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Gminy.  

Sołtys Teresa Rutyna pytała czy klubik dziecięcy – żłobek w Pomorskiej Wsi  będzie nadal 

działał, ponieważ rodzice dopytują. 

Wójt odpowiedział, że Klub Malucha prowadzony przez TPD będzie działał do czerwca 2023r. 

Gmina złożyła wniosek na utworzenie żłobka, ale z innego programu, przeznaczonego dla 

gmin. Jest to program, w którym są 3 lata na utworzenie obiektu i jego dostosowanie. Na dzień 

dzisiejszy nie wiadomo gdzie żłobek taki, w przypadku otrzymania dofinansowania, będzie 

utworzony, ponieważ zależne to będzie od ilości dzieci. Po dokonaniu analizy okazuje się,  
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że więcej dzieci jest w okolicach Milejewa. Jeżeli chodzi o dalsze funkcjonowanie żłobka  

w Pomorskiej Wsi, to zależy od TPD czy podejmie się dalszego jego prowadzenia.  

Sołtys Ireneusz Naradzynkowski  zabrał głos w sprawie sugestii dla kierowców ciężarówek  

na drodze w Ogrodnikach. Przewodniczący Rady Gminy podsumował, że należy apelować  

do świadomości kierowców.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że po Sesji odbędzie się spotkanie komitetu 

organizacyjnego obchodów 50-cio lecia obchodów Gminy Milejewo. 

 

Ad. 19. Zakończenie sesji 

  Wobec wyczerpania się porządku obrad o godz. 11.50 Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXIX Sesję Rady Gminy dziękując wszystkim za przybycie. Na tym protokół 

zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała        Przewodniczący Rady Gminy  

   Anna Gil                                    Zbigniew Banach  


